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 Protokół nr 71/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 3 grudnia 2020 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 71 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość to jest za 

pomocą środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta - Andrzej Ochlak, Wicestarosta - Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu:  Barbara Grzywacz, Teresa Łątkowska,               

Marcin Buliński, Sekretarz –  Ewa Kalisz - Górzkowska oraz Skarbnik –  Sebastian Kiński.   

Pan Starosta potwierdził obecność wyżej wymienionych osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 

członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta. 

 

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 71 zdalnego posiedzenia Zarządu. Stanowi 

on załącznik nr 1. Poprosił o rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie statutu Domu Dziecka w 

Pacółtowie. 

 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wystosowania postulatów 

dotyczących tragicznej sytuacji w polskim rolnictwie. 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia wraz z 

rozszerzeniem.  

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński.  

 

W zdalnym posiedzeniu Zarządu wzięli udział: pani Marzena Przybylska - kierownik Działu 

medyczno – opiekuńczo – terapeutycznego w  Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie, pani 

Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR, pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP, 

pani Jolanta Haska - pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych, pan Krzysztof 

Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa, pani Barbara Orłowska – naczelnik 

Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji, pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału 

Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych oraz pan Andrzej Kowalczyk – naczelnik Wydziału 

Zarządzania Kryzysowego. 

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 69/2020 i 70/2020. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 69/2020. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 69/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 70/2020. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
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Za przyjęciem protokołu nr 70/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pn. „Pomagajmy Razem” przez Dom 

Pomocy Społecznej w Grodzicznie Nowe Grodziczno 14B 13-324 Grodziczno 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu 

Społecznego.  

/głos zabrała pani Marzena Przybylska – kierownik Działu medyczno – opiekuńczo – 

terapeutycznego w  Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie/  

Pani Przybylska poinformowała, że jest to kontynuacja projektu, który zakończył się z końcem 

października. Wniosek o dofinansowanie projektu, o którym mowa powyżej  zostanie złożony 

do Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie, który ogłosił konkurs  nr POWR.02.08.00-00-0103/20 w 

ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020, Oś priorytetowa II: 

Efektywne polityki publiczne dla rynku pracy, gospodarki i edukacji PO WER, Działanie 2.8 

Rozwój usług społecznych świadczonych w środowisku lokalnym. Dodała, że realizacja 

projektu przejdzie na miesiąc styczeń. Wnioskodawcą i beneficjentem środków będzie Powiat 

Nowomiejski, grantobiorcą środków będzie Dom Pomocy Społecznej w Grodzicznie. Okres 

realizacji  projektu będzie trwać od 01.01.2021r. (data rozpoczęcia realizacji projektu) do 

31.01.2021r. (planowana data finansowego zakończenia realizacji projektu). Całkowita wartość 

projektu wynosi 95 005,53zł (w tym 95 005,53zł – wydatki kwalifikowalne), wnioskowane 

dofinansowanie 95 005,53zł, wkład własny 0,00 zł. Wyjaśniła, że w ramach projektu zostaną 

zakupione testy na obecność koronawirusa w ilości 124 szt, testy mogą być przeprowadzone 

zarówno u podopiecznych jak i u pracowników Domu Pomocy Społecznej /u podopiecznych 

dwa razy w miesiącu, natomiast u pracowników jeden raz w miesiącu/. Ponadto w ramach 

środków zostanie doposażony gabinet medycznej pomocy doraźnej w: pulsoksymetry, aparaty 

do mierzenia ciśnienia, koncentratory tlenu, generatory ozonu, inhalatory, stojaki do kroplówek 

oraz parawany medyczne. Nadmieniła, że w ramach dofinansowania można również przyznać 

dodatki do wynagrodzenia dla pracowników jednostki oprócz personelu medycznego. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pani Grzywacz zapytała, czy pracownicy medyczni będą w jakiś sposób wsparci finansowo 

oraz jakie jest prawdopodobieństwo uzyskania dofinansowania powyższego projektu w takiej 

kwocie jak jest wnioskowana. 

Pani Przybylska odpowiedziała, że pracownicy medyczni byli już dodatkowo wynagrodzeni, 

był to projekt z Narodowego Funduszu Zdrowia, otrzymali wynagrodzenie za okres czterech 

miesięcy.  Natomiast jeśli chodzi o dofinansowanie powyższego projektu to jest pewne, że 

dofinansowanie będzie w takiej kwocie jak jest wnioskowane. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy jeszcze mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali więcej pytań. 

 

Wniosek o udzielenie grantu stanowi załącznik nr 2. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani M. Przybylska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu realizowanego ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2020.  

/ głos zabrała pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR / 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że z powodu sytuacji pandemicznej w kraju 

osoby, które chciały skorzystać z turnusów rehabilitacyjnych złożyły rezygnację. Dodała, że 

ośrodki rehabilitacyjne również są pozamykane więc nie ma możliwości skorzystania z tej 

formy pomocy dla osób niepełnosprawnych. Dlatego też, środki w wysokości ok. 16 000 zł 

zostaną przesunięte na zadanie związane z zaopatrzeniem w sprzęt ortopedyczny oraz środki 

pomocnicze. Natomiast środki w wysokości 597 zł z zadania związanego z likwidacją barier 

architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych oraz niewykorzystaną kwotę w 

wysokości 423 zł z zadania sport, rekreacja i turystyka proponuje się przesunąć również na 

dofinasowanie w sprzęt ortopedyczny oraz środki pomocnicze. Nadmieniła, że jest problem z 

uzyskaniem zwrotów od organizatorów turnusów rehabilitacyjnych, którzy tłumaczą się tym, iż 

środki PFRON zostały przeznaczone na bieżącą działalność ośrodków. Dodała, że w chwili 

obecnej ośrodki rehabilitacyjne czekają na uzyskanie wsparcia finansowego z tarczy 

antykryzysowych. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Plan działania na rzecz poprawy zapewnienia 

dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami na lata 2020-2021 w Powiecie 

Nowomiejskim”. 

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że ustawa z dnia 19 lipca 2019 r. o 

zapewnieniu dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami określa wymagania i obowiązki 

jednostek publicznych w zakresie zapewnienia dostępności powyższym osobom. Wyjaśniła, że 

chodzi tutaj o dostępność: architektoniczną, cyfrową oraz dostępność w zakresie informacyjno 

– komunikacyjną. Dodała, że osoby ze szczególnymi potrzebami są to: osoby niepełnosprawne, 

kobiety w ciąży, rodzice z dziećmi, które korzystają jeszcze z wózków oraz osoby, które 

znajdują się w trudnej sytuacji życiowej. Omówiła „Plan działania  na rzecz poprawy 

zapewnienia dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami na lata 2020-2021 w Powiecie 

Nowomiejskim”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Pani Grzywacz zapytała, czy wcześniej byłą podjęta taka uchwała, ponieważ lata są określone 

na 2020 -2021, a mamy koniec roku 2020. 

Pani Marchlewska odpowiedziała, że wyznaczenie koordynatora nastąpiło w tym roku we 

wrześniu, ponieważ obowiązek wyznaczenia takiego koordynatora był nałożony do końca 

września. Natomiast powyższy plan należy opracować do końca marca 2021r., więc zadania są 

połączone z roku 2020 oraz 2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają jeszcze jakieś pytania do przedstawionego 

projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z Gminy 

Grodziczno w sprawie Przebudowy drogi powiatowej Nr 1250N Brzozie-Mroczno-Rynek. 

/głos zabrała pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych z siedzibą w 

Kurzętniku/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że wpłynęło pismo z Gminy Grodziczno w sprawie 

partycypacji zadania związanego z przebudową drogi powiatowej Nr 1250N Brzozie-Mroczno-

Rynek. Dodała, że przygotowana została odpowiedź na powyższe pismo, które otrzymali 

Państwo w materiałach. Zapytała Członków Zarządu czy mają uwagi do przygotowanej 

odpowiedzi. 

Członkowie Zarządu przychylili się do zaproponowanej odpowiedzi. 

 

Pismo z Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 3. 

Projekt odpowiedzi na powyższe pismo stanowi załącznik nr 4.  

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym Mieście 

Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku na rok 2020. 

Pani Robaczewska poinformowała, że w dziale II Zadania Zarządu Dróg Powiatowych : Punkt 

3 otrzymuje brzmienie: Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N na odcinku Mroczno – gr. 

pow. (wykonanie dokumentacji technicznej), koszt szacunkowy 55 006,00 zł. Ponadto w 

uchwale należy dokonać korekty w § 1. 1 w podpunkcie 2, który otrzymał brzmienie: „Dodaje 

się punkt 6 w brzmieniu: Zakup pługa i posypywarki, koszt szacunkowy 78 000,00 zł.” /było 

wpisane: „zakup piaskarki i pługa”/ 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbiorów technicznych zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. nr 538 Skarlin – Nowe Miasto 

Lubawskie na odcinku Skarlin – Nawra”. 

Pan Starosta odczytał skład komisji: 

1) Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 

2) Sekretarz – Milena Fonderska 

3) Członek komisji – Joanna Robaczewska 

4) Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz  

5) Członek komisji – Beata Widźgowska  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani J. Robaczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia/ 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Polskiego Związku 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów w sprawie rezygnacji z realizacji zadania z zakresu 

Promowanie zdrowego stylu życia.  

/głos zabrała pani Jolanta Haska – pełnomocnik do spraw organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że w związku z sytuacją epidemiologiczną Polski Związek 

Emerytów, Rencistów i Inwalidów nie jest w stanie zrealizować zadania z zakresu Promowania 

zdrowego stylu życia /wyjazdy na baseny/. W związku z powyższym stowarzyszenie zwróciło 

dotację na realizację zadania na konto powiatu.   

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego wniosku. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek. Za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku głosowali:     

A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

  

 Wniosek Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów stanowi załącznik nr 5. 

 

/pani J. Haska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zaopiniowania projektu „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Biskupiec 

na lata 2020-2023 z perspektywą do 2027 roku”. 

/głos zabrał pan Krzysztof Puwalski – naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa/ 

 

Pan Puwalski szczegółowo omówił „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Biskupiec na 

lata 2020-2023 z perspektywą do 2027 roku”. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował powyższy projekt programu. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan K. Puwalski wylogował się ze zdalnego posiedzenia/ 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia planu dofinasowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli na 

rok 2021 oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinasowania opłat za kształcenie. 

/głos zabrała pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

Pani Orłowska poinformowała, że kwotę 72 629,00   zł  stanowiącą roczny odpis w 2021 roku 

na dokształcanie i doskonalenia zawodowe nauczycieli dzieli się następująco:  

a)   25 990,00 zł – Zespół Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim  

b)   41 917,00 zł – Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku  

c)  4 722,00 zł -  Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

Środki o których mowa powyżej przeznacza się na dofinasowanie zadań, o których mowa w § 2   

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019 roku w sprawie 

dofinasowania doskonalenia zawodowego nauczycieli, szczegółowych celów szkolenia 

branżowego oraz trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe. 
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Ustalono maksymalną kwotę dofinasowania, o której mowa w § 6 ust. 1  rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 23 sierpnia 2019  roku w sprawie dofinasowania 

doskonalenia zawodowego nauczycieli,  szczegółowych celów szkolenia branżowego oraz 

trybu i warunków kierowania nauczycieli na szkolenia branżowe w wysokości do 90 % 

obowiązującej opłaty, nie więcej niż 2 000,00 zł dla jednego nauczyciela za jeden semestr, w 

przypadku specjalności mających na celu podniesienie kwalifikacji zawodowych nauczycieli w 

ramach następujących specjalności: 

a) kształcenie z przedmiotów zawodowych (szkolenia branżowe) 

b) specjalności związanych z pracą z uczniami niepełnosprawnymi 

c) ogólnokształcące – wynikające z pilnych potrzeb kadrowych szkoły lub placówki   

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem               

Nr 99/2020 Starosty Nowomiejskiego z dnia  23 listopada 2020 w sprawie zatwierdzenia 

aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2020/2021 w Zespole Szkół im. C. K. 

Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 4 ZS im. C. K. Norwida związany jest z urlopem 

dla poratowania zdrowia nauczyciela języka niemieckiego.  

 

 Zarządzenie Nr 99/2020 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 7. 

 

/pani B. Orłowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem budynku prosektorium przy ul. Mickiewicza 10 w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

/głos zabrała pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

Pani Widźgowska poinformowała, że 23.11.2020r. odbył się przetarg ustny nieograniczony na 

wynajem budynku prosektorium. Dodała, że do przetargu przystąpił tylko jeden podmiot          

tj. dotychczasowy najemca Zakład Pogrzebowy „Oremus” z Nowego Miasta Lubawskiego. 

Nadmieniła, że stawka czynszu wyniesie 3234, 90 zł brutto miesięcznie, wynajem budynku 

będzie na czas oznaczony od 01.12.2020 r. do 30.11.2023 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,      

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokali użytkowych Nr 13-16 w 

budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim na czas nieoznaczony. 

Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynął tylko wniosek dotychczasowego najemcy          

tj. Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokali w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 na czas 

nieokreślony od dnia 01.01.2021r. Dodała, że stawka za wynajem pozostanie na tym samym 

poziomie i wyniesie 2295,50 zł brutto miesięcznie. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości zabudowanych 

Szpitalowi Powiatowemu w Nowym Mieście Lubawskim Spółka z o.o. 

Pani Widźgowska poinformowała, że wpłynął wniosek Szpitala Powiatowego w sprawie 

przedłużenia umowy dzierżawy nieruchomości zabudowanych położonych w Nowym Mieście 

Lubawskim przy ul. Mickiewicza 10 na czas nieokreślony od 01.01.2021r. Omówiła wykaz 

nieruchomości dzierżawionych przez Szpital Powiatowy, stanowiący załącznik nr 9. Dodała, że 

jeżeli Rada Powiatu wyrazi zgodę na dzierżawę nieruchomości przez Szpital Powiatowy to na 

kolejne posiedzenie Zarządu zostanie przygotowana uchwała dotycząca ustalenia miesięcznej 

stawki czynszu.  Poinformowała, że dotychczasowa stawka czynszu wynosi 0,01 zł netto/m². 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Wniosek pana B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani B. Widźgowska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim projekcie uchwały budżetowej na 2021r.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-312/20 z 23.11.2020r. stanowi załącznik nr 11. 



8 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim projekcie uchwały w sprawie przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2021-2034 

wraz z projektem uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2021r.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-313/20 z 23.11.2020r. stanowi załącznik nr 12. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Regionalnej 

Izby Obrachunkowej  w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Nowomiejskiego na 2021 rok.  

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr RIO.IV-0120-314/20 z 23.11.2020r. stanowi załącznik nr 13. 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

nowomiejskiego na lata 2021 – 2034. 

 

Pan Skarbnik poinformował, że wczoraj na Komisji  Budżetowej szczegółowo omówił projekt 

WPF na lata 2021 – 2034 oraz projekt budżetu na rok 2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021r. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z opinią Komisji 

Budżetowej w sprawie projektu budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2021r. wraz z 

Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu Nowomiejskiego na lata 2021-2034.   

 

Pan Skarbnik poinformował, że opinia Komisji Budżetowej w sprawie projektu budżetu 

Powiatu Nowomiejskiego na 2021r. wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2021-2034 jest pozytywna. 

 

Opinia Komisji Budżetowej stanowi załącznik nr 14. 
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Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego w sprawie wyrażenia opinii 

dotyczącej projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2021 w części dotyczącej 

spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym. 

/głos zabrał pan Andrzej Kowalczyk – naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego/ 

 

Pan Kowalczyk poinformował, że opinia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Nowomiejskiego w sprawie projektu budżetu powiatu nowomiejskiego na rok 2021 w części 

dotyczącej spraw związanych z bezpieczeństwem i porządkiem publicznym jest pozytywna. 

 

Uchwała Nr 2/2020 z dnia 02.12.2020r. Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 15. 

 

/pan A. Kowalczyk wylogował się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska Zarządu w 

sprawie opinii i wniosków: Regionalnej Izby Obrachunkowej, Komisji Budżetowej Rady 

Powiatu oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowomiejskiego.  

 

Pan Starosta odczytał Stanowisko Zarządu Powiatu, które stanowi załącznik nr 16. 

 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm.  

 

Pan Skarbnik omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2020. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r.  w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się informacjami 

dotyczącymi publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności ZPP. 

 

Raporty ZPP stanowią załączniki nr 17 i 18.  

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu 

uchwały Rady Powiatu w sprawie statutu Domu Dziecka w Pacółtowie. 

/ głos zabrała pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR / 

 

Pani Marchlewska-Barczewska poinformowała, że w celu dostosowania do obowiązujących 

przepisów prawa wprowadza się nowy statut Domu Dziecka w Pacółtowie. Na podstawie      

art. 95 ust.3 w związku z art. 230 Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej od       

1 stycznia 2021 roku w placówce może przebywać w tym samym czasie nie więcej niż            
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14 dzieci /do tej pory mogło przebywać jednocześnie 30 dzieci/. W związku z tym wystąpiła 

konieczność uchwalenia nowego statutu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają pytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali żadnych pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani A. Marchlewska – Barczewska wylogowała się ze zdalnego posiedzenia Zarządu/ 

 

Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wystosowania postulatów dotyczących tragicznej sytuacji w 

polskim rolnictwie. 

 

Pan Starosta poinformował, że uchwała zostanie skierowana do Prezesa Rady Ministrów, 

Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi, Wojewody Warmińsko – Mazurskiego oraz przesyła do 

wiadomości parlamentarzystów Warmii i Mazur. Poprosił Członków Zarządu o zabranie głosu 

w powyższej kwestii. 

Pan Wicestarosta poinformował, że pan Jan Rochewicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Przyrody wyjaśniał szczegółowo sprawę na posiedzeniu Komisji 

Budżetowej. Dodał, że Przewodniczący nie umiał odpowiedzieć na pytanie kto był autorem 

tych postulatów. Stwierdził, że postulaty są bardzo obszerne i nie wiadomo czy są możliwe do 

zrealizowania. Nadmienił, że Zarząd raczej nie może ingerować w treść tych postulatów. 

Pan Starosta stwierdził, że raczej nie można zmieniać przedstawionych postulatów. Dodał, że 

poprawki będzie można zgłaszać na sesji Rady Powiatu, kiedy będzie głosowana przedmiotowa 

uchwała. Nadmienił, że projekt uchwały wraz z postulatami przekazał pod obrady Zarządu 

Powiatu Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że kilka sformułowań zawartych w postulatach należałoby jeszcze 

raz zweryfikować.  

Pan Starosta przychylił się do stwierdzenia pani Grzywacz. Stwierdził, że niektóre zagadnienia 

należałby jeszcze raz przeanalizować. 

Pan Wicestarosta zaproponował, żeby spotkać się na posiedzeniu Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Przyrody i jeszcze raz omówić powyższą kwestię przed przekazaniem uchwały 

pod obrady Rady Powiatu. 

Pan Buliński stwierdził, że uchwałę dotyczącą sytuacji w rolnictwie należy niewątpliwie 

podjąć, ponieważ w niektórych obszarach sytuacja jest dramatyczna. Dodał, że faktycznie 

postulatów jest sporo i dla laików niektóre postulaty mogą być niezrozumiałe. Poparł sugestię 

pana Wicestarosty, żeby zwołać Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody i jeszcze 

raz przeanalizować i uporządkować postulaty. 

Pani Łątkowska stwierdziła, że jest za tym żeby taką uchwałę przyjąć. Przychyliła się do 

propozycji zwołania posiedzenia Komisji Rolnictwa, na którym postulaty byłyby jeszcze raz 

przeanalizowane. 

Pan Starosta stwierdził, że posiedzenie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody 

powinno odbyć się najpóźniej w poniedziałek tj. 07.12.2020r. 

 

Wniosek pana Jana Rochewicza – Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska 

i Przyrody stanowi załącznik nr 19. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

 

 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


